



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Shannon Plunkett

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

| | | |
|--|---|---|
| Title – Sujet Belt, Ceremonial Ceinture de cérémonie | | Date March 13 2017 |
| Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-16-J622 | | Amendment No. – N° de la modification 001 |
| Client Reference No. - No. De Référence du Client | | |
| Solicitation Closes – L'invitation prend fin | | |
| At /à : | 14:00 | EDT (Eastern Daylight Time) – HAE (Heure avancée de l'Est) |
| On / le: | 2017-03-28 | |
| F.O.B. – F.A.B | GST/HST – TPS | Duty – Droits |
| Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services | | |
| Instructions See herein – Voir aux présentes | | |
| Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Tabitha Legault Procurement Officer | | |
| Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-6466 | Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082 | |



This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

Can you provide us with the cost of the fabric shell material stock # 9100-000 wool/polyester?

Answer 1:

The price of the wool/polyester can be found in Article 6.18.1 Government Available Material in the RFP posted on Buy and Sell at the following link: <https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/tender-notice/PW-17-00771813>

Question 2:

Can you please provide me with a sample of the belt plus the materials that you would procure for bid M0077-16-J622?

Answer 2:

As per Article 4.1.1.1. a RCMP viewing sample(s) will be provided to Bidders who are requested to provide Pre-Contract Award Sample(s) and is to be used for guidance for all factors not covered by the RCMP Specification. The RCMP Specification shall govern. Requests for Pre-Contract Award Sample(s) will be made after bid closing in accordance with Article 4.1.1.4 of the RFP.

The Bidder and any resulting Contractor is responsible for obtaining all materials required in the manufacture of the items specified in accordance with the Specification. Items identified as Government Available must be obtained from the RCMP in accordance with Article 6.18.1.



La présente modification vise à répondre aux questions reçues pendant la période de soumission:

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1:

Pourriez-vous fournir le coût du tissu de base de laine/polyester portant le numéro d'article 9100-000?

Réponse 1:

Le coût du tissu de base de laine/polyester se trouve à l'article 6.18.1 Matériaux disponibles auprès du gouvernement (MDG) sur Achats et ventes au lien suivant: <https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/tender-notice/PW-17-00771813>.

Question 2:

Pourriez-vous me fournir avec un échantillon de la ceinture, plus les matériaux à procurer pour la demande de propositions M0077-16-J622.

Réponse 2:

Conformément à l'article 4.1.1.1, la GRC fournira un spécimen ou des spécimens aux soumissionnaires à qui on demande de fournir un ou des échantillons préalables à l'attribution du contrat, et ce spécimen ou ces spécimens devront être utilisés comme guides pour tous les éléments non traités dans la Spécification de la GRC. La Spécification de la GRC a préséance. Les demandes pour les échantillons préalables à l'attribution du contrat seront faites après la date de clôture conformément à l'article 4.1.1.4 de la DDP.

Les soumissionnaires et l'entrepreneur actuel sont responsables de se procurer tous les matériaux nécessaires à la confection des articles précisés conformément à la Spécification. Les articles qui sont des matériaux disponibles auprès du gouvernement doivent être achetés auprès de la GRC conformément à l'article 6.18.1.